
Drogová problematika je po celém světě neustále velmi aktuální. Protože jsem měl
možnost poznat trochu jiné přístupy k jejímu řešení, rád bych je nastínil ve své diplomové
práci „Trendy v prevenci drogových závislostí ve Švýcarsku". Domnívám se, že by v České
Republice zasloužily trochu pozornosti. Švýcarsko je země, kde mají s drogami delší
zkušenosti a měli tedy možnost vyzkoušet v praxi mnohé přístupy a vybrat si z nich ty
nejúčinnější. Proč se tedy nenechat inspirovat? Cílem této práce je především nastínit
problematiku sekundární a terciární prevence v městě Curych.


